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HRVATSKI JUDO SAVEZ 

 

 
IZVJEŠTAJ O RADU HJS 

Osvrt na rezultate i aktivnosti u 2020. godini 
 
 
Teški uvjeti rada HJS-a u 2020. godini 
 
Na sport i ostvarenje rezultata utječu brojni činitelji i većine smo uglavnom svjesni,  no globalnu 
zdravstvenu pandemiju koja je uzrokovala kompletni zastoj sporta u pretežnom dijelu 2020. 
godine, bilo je nemoguće predvidjeti. Naravno, i judu je pandemija donijela znatne štete i 
probleme, od nemogućnosti održavanja redovitih treninga do nemogućnosti održavanja 
natjecanja u velikom dijelu godine. Zbog toga će i ovaj izvještaj samo ukratko izvijestiti o 
ostvarenim rezultatima jer je većina djelovanja Hrvatskog judo saveza kao i klubova 
zaustavljena. 
 
S  problemom pandemije smo se suočili kako smo najbolje znali i kao uvijek nastojali biti pioniri 
u izradi Covid protokola za nastavak treninga kao i u organizaciji i povratku judaša na tatami. 
Tako smo prvi u svijetu, u Dubrovniku organizirali Europski seniorski kup, a nakon toga dva 
europska prvenstva u Poreču, što je bio iznimno težak i zahtjevan zadatak. No proteklu ćemo 
godinu svakako pamtiti i po izuzetnim borbama Barbare Matić i osvajanju Grand Slama u 
Budimpešti, kao i po bronci Karle Prodan u Pragu. Time su judašice po prvi puta u jednoj godini 
proglašene najboljim sportašicama u Hrvatskoj i po izboru Hrvatskog olimpijskog odbora, kao i 
Sportskih novosti.  Takvim dometima smo napravili siguran korak dalje u osvajanju svjetske judo 
scene. 
 
Na razini na kojoj se danas nalazi hrvatski judo, napredovanje u bilo kojem aspektu, od 
trenerskog, sudačkog, administrativnog ili rukovodećeg, složen je zadatak i traži kontinuirane 
timske napore kao i specijalistička znanja. U svaki postignuti rezultat na svjetskoj razini ugrađen 
je velik broj faktora, na tatamiju kao i izvan njega. Edukacija i potreba napredovanja ne odnosi se 
samo na natjecatelje, trenere i suce, već i na sve zaposlene i volontere koji moraju pratiti 
različita područja -  nalaziti nove izvore financiranja, izvještavati, mjeriti učinke, promovirati, 
medijski istupati. i u svakom tom faktoru moramo biti bolji od drugih ukoliko želimo 
napredovati.  
 
Na žalost, u 2020. godini smo se usmjerili na stvaranje mogućnosti da naši natjecatelji mogu 
otputovati na pripreme kao i na natjecanja krajem godine, kao i da našim klubovima olakšamo 
financijsku situaciju. 
 

 
Međunarodni rezultati 
 
Na EJU seniorskom kupu u Dubrovniku koji je kao prvo natjecanje u svijetu održano u listopadu 
2020. godine osvojeno je 13 odličja (čak 6 od muških natjecatelja). Najbolji seniorski rezultat 
ostvarila je Barbara Matić osvojivši prvo mjesto na IJF Grand Slamu u Budimpešti, prvom 
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svjetskom natjecanju u vrijeme pandemije. Tom rezultatu pridružuje se i izvrstan rezultat Karle 
Prodan koja je na Europskom seniorskom prvenstvu u Pragu osvojila brončanu medalju. 
Kao savez također smo prvi u Europi održali Europsko juniorsko i mlađeseniorsko prvenstvo. Na 
juniorskom prvenstvu Ana Viktorija Puljiz osvojila je brocnu , dok je na U23 prvenstvu pobjedu 
odnijela Lara Cvjetko, a drugoplasirani su bili Robert Klačar i Karla Prodan. 
 
Dakle, bez obzira na izuzetno teške uvjete treninga i nemogućnost održavanja redovitih 
priprema naši su natjecatelji uz podršku svojih trenera pokazali izuzetnu spremnosti i volju za 
natjecanja i može se konstatirati da su i u 2020. godini nastavljeni izuzetni međunarodni 
rezultati naših natjecatelja. 

 
Olimpijske igre Tokio 2020. nisu održane i prebačene su u 2021. godinu. 
 
 
 

Edukacija i znanstveni rad – održani seminari 
 
 
U 2020. godini Judo festival u Poreču nije održan, a neke su aktivnosti održane kao on-line 
aktivnosti i toTrenerski seminar i Sudački seminar HJS. 

 
 
Kontinuitet u organizaciji velikih natjecanja 
 
Kao što je već navedeno u 202-toj godini održano je nekoliko međunarodnih natjecanja i to EJU 
seniorski kup u Dubrovniku (03.-04-10.) te Europsko juniorsko prvenstvo u Poreču (04.-06-11.) te 
Europsko U23 prvenstvo u Poreču (09.-10.11.). 
Kadetski EJU kup kao i Grand Prix u Zagrebu nisu održani zbog pandemije COVID-a. 
 
 

Sponzorstva i financije 
 
Financijska sigurnost i stabilnost izuzetno je važna osobito u kriznim vremenima kao što je bila 
cijela 2020. godina. Uz vlastite prihode, izuzetno su nam važni prihodi koje po različitim 
kategorijama ostvarujemo od Hrvatskog olimpijskog odbora, kao i prihodi sponzora koji nam 
omogućuju rast i razvoj. 
 
Nakon više godina problema s privlačenjem sponzora naše aktivnosti su, uz pomoć članova UO 
HJS-a, ipak osigurale značajna sredstva. Tako smo u 2020. godini osigurali nekoliko sponzora a 
HEP je i nadalje naš "Zlatni sponzor".  
 
S obzirom da je većina sponzorskih sredstava usmjerena na organizaciju velikih natjecanja u 
sljedećem razdoblju morali bismo se izboriti za sponzore saveza kako bismo veća sredstva mogli 
ulagati u razvojne aktivnosti.  
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Upravljanje i ostvarene suradnje 
 
Upravni odbor je tijekom 2017. godine održao 3 sjednice i više usmenih konzultacija pretežno 
prema dogovorenim područjima rada svakog člana U.O.  S obzirom na velik broj zadataka 
Tajništvo je dobro funkcioniralo, a informiranost članova UO je osigurao H. Lindi. Broj sastanaka 
Upravnog odbora smanjen u odnosu na prethodne godine zbog specifične situacije, ali su 
konzultacije održavane telefonski kao i elektronskim putem. 
 
Suradnja s medijima i stručnim službama HOO-a izrazito je intenzivirana u cilju ostvarivanja 
postavljenih ciljeva saveza (prisutnost na Vijeću HOO-a, skupštinama i sastancima pojedinih 
komisija radi poboljšanja uvjeta za judo kao i naše sportaše). Intenzivna suradnja se i u 2020. 
godini nastavila s našim krovnim organizacijama – EJU i IJF-om.  
 
 
ZAKLJUČAK 
 
Riječ je o kriznoj godini i godini kada je savez trebao osigurati „preživljavanje“ i izboriti se za 
financijska sredstva koja su trebala osigurati nastavak odličnih rezultata naših sportaša u 
prethodnim godinama, u čemu smo u velikoj mjeri i uspjeli. 
 
Bez obzira na teške uvjete možemo reći da smo uz vrlo dobre sportske rezultate u 2020. godini 
i nadalje medijski dobro  prezentirani čime judo postaje sve prepoznatljviji sport u Hrvatskoj.  
U sljedećoj godini kao i u cijelom olimpijskom ciklusu potrebno se fokusirati na programe koji 
će omogućiti našim natjecateljima plasman na O.I., kao i na sve one projekte koji mogu 
pridonijeti povećanju rasprostranjenosti juda u zemlji. 
 
Zahvaljujem svima na angažiranosti koji su nam pomogli u ostvarenju našeg kontinuiteta 
ostvarivanja odličnih sportskih kao i drugih ciljeva unapređenja juda u Hrvatskoj. 
 
 

Dr.sc. Sanda Čorak 
Predsjednica HJS     

     


